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قیمت: 5000 تومان پنج شنبه دوم شهریور ماه 1402 شماره 1370

ز  و لر سا

مردم البرز در محکومیت اهانت به مردم البرز در محکومیت اهانت به 
قرآن کریم به پا خاستندقرآن کریم به پا خاستند

وقتی در سرانه صندلی های مجلس هم آخر هستیم؛

تعداد کرسی های استان البرز در تعداد کرسی های استان البرز در 
مجلس دو برابر می شود؟مجلس دو برابر می شود؟

»دنیای هوادار«  بررسی می کند؛

میزان آسیب قطعی برق به واحدهای میزان آسیب قطعی برق به واحدهای 
تولیدی کشور چقدر است؟تولیدی کشور چقدر است؟

به   حق  ه  را ن  نا ما قهر ین  ا  ، ها ستو پر گشت  ز با وز  لر سا  ، د ا د مر به  حق  ه  را ن  نا ما قهر ین  ا  ، ها ستو پر گشت  ز با وز  لر سا  ، د ا د مر  2 62 6

گمشده!گمشده!
وقتی جای نقد در فضای کشتی ایران وقتی جای نقد در فضای کشتی ایران 

خالی است؛خالی است؛

»رئیس فدراسیون ژیمناستیک« در گفت وگو با »رئیس فدراسیون ژیمناستیک« در گفت وگو با 
:                           :                           

هدف، پیشگیری از تعلیق استهدف، پیشگیری از تعلیق است



22
روزنامه

شماره  1370 - پنج شنبه 2 شهریور 1402
خبر

رقابت های جهانی کشتی آزاد و فرنگی رده های سنی 
نوجوانان و جوانان با قهرمانی تیم های کشورمان به 

پایان رسید. 

این پیروزی ها البته در نوع خود موجب خرسندی 
است ضمن اینکه نشان از یک واقعیت انکار ناپذیر 
داشته و دارد که علی رغم برخی ادعاها مبنی بر خالی 
شدن باشگاه های کشتی و آب رفتن تعداد ورزشکاران، 
این چشمه  همچنان می جوشد تا آرام و پر صلابت 
به مسیر خود ادامه دهد. با این وصف، از  تدبیر و دور 
اندیشی دور خواهد بود اگر صرفا یک بعد قضیه یعنی 
پیروزی ها را مورد توجه قرار داده و ابعاد و اتفاقات 

دیگر مسابقات را از نظر دور بداریم. 
تازه  که  مدعیانی  می رفت  انتظار  راستا  همین  در 
پای در میدان نهاده اند اندک شجاعتی از خود نشان 
داده در غیاب پیشکسوتان و بزرگترهای به حاشیه 
رانده شده قلم نقد از نیام برکشیده دلایل موفقیت، 
برخی شکست ها و ضعف های تکنیکی و تاکتیکی 
آینده سازان کشتی در میادین جهانی را مورد نقد و 
بررسی موشکافانه قرار دهند. مع الاسف نگارنده در 
هیچکدام از تریبون های دیداری، شنیداری و فضای 
مجازی نکته یا مطلبی در این باب مشاهده نکردم. 
همسو  و  یکدست سازی  عملیات  دیگر  عبارت  به 
کردن افراد و اشخاص تحت عنوان کارشناس کشتی 
تریبون های  در  افراد  این  سفارشی  بعضا حضور  و 
مختلف، قدرت نقد و کارشناسی را از آنان گرفته و 
این جمع در راستای نزدیکی به مجموعه فدراسیون 
و مصلحت جویی از هرگونه نقد و بررسی موشکافانه 

امتناع می کنند.
نگاهی به تاریخ گذشته ورزش اول کشور و حضور 
نقادانی چون شادروان لطیف، حصاری، رویین پور، 
لارودی محتشمی و جمعی دیگر از نویسندگان و 
کارشناسان کشتی بیانگر این واقعیت است که نسل 
گذشته با وجود فقدان امکانات و ضعف تکنولوژی 
آن روزگار، نسبت به حرفه ای که در پیش گرفته بودند 
تعهد و تخصص بیشتری داشتند. آنان در جهت بیان 
حقایق، نقد اتفاقات و بررسی فنی مسابقات، موی 
فرو  را  نکته ای  بر می کشیدند و هیچ  از ماست  را 
نمی گذاشتند. اکنون اما به نظر می رسد در گذرگاهی 
قرار داریم که به تعبیری دوره ضعف نقد و نویسندگی 
است. برچیده شدن نشریات کاغذی، انزوای معدود 

نویسندگان منتقد، سبز شدن قارچ گونه صفحات و 
گروههای مجازی مختلف که غالبا در راستای اهداف 
فدراسیون های و تبلیغات این مجموعه ها حرکت 
بررسی  و  نقد  آرا و  برای تضارب  را  می کنند فضا 

رخدادهای ورزشی از جمله کشتی تنگ کرده است.
صرفا  ها  چشم  شرایطی  چنین  در  است  بدیهی 
پیروزی ها را رصد می کنند و افراد در بیان تمجید 
و تکریم از یکدیگر گوی سبقت می ربایند تا مبادا 
از قافله عقب مانده باشند در این میان کسی به 
صرافت نمی افتد حتی اشاره ای مختصر در باب برخی 
شکست های ناباورانه ورزشکاران ما از رقبا و دلایل آن، 
باب سخن بگشاید. عملکرد کادرهای فنی را در بوته 
نقد قرار داده و از همه مهم تر توسن کلام را به وادی 
آینده ورزش و ضرورت حفظ این نوجوانان و جوانان 

بکشاند. نوجوانان و جوانان کشتی ما در گذشته نیز 
بارها از سکوهای قاره ای و جهانی بالا رفته اند بنابراین 
پیروزی های اخیر اتفاق بدیعی نیست  بکه اتفاق 
عجیب آن است که بسیاری از همین قهرمانان هرگز 
به جمع تیم ملی بزرگسالان راه پیدا نکردند و یقینا 
از جمع مدال آوران حاضر نیز بسیاری در میانه راه از 

قطار موفقیت پیاده خواهند شد. 
این همه، هشداری است به مسئولین ذی ربط تا 
بدانند و آگاه باشند یکی از وظایف اصلی فدراسیون 
ها حفظ، حراست و همراهی با استعدادهای برتر و 
قهرمانان رده های سنی پایین است. این همراهی 
باید تا زمانی تداوم پیدا کند که این جمع خود را به 
ترکیب تیم ملی بزرگسالان نزدیک کرده باشند. نگاهی 
به آمایش سرزمینی همین نفراتی که اخیر در قالب 
تیم های نوجوانان و جوانان روی سکوی جهانی رفتند 
حکایت از این واقعیت تلخ دارد که سهم برخی از 
استان های صاحب کشتی در ترکیب تیم های یاد شده 

هیچ است. 
دوش  روی  فرنگی  و  آزاد  کشتی  اصلی  بار  امروز 
دو استان خوزستان و مازندران و تا حدودی تهران 

سنگینی می کند. دیگر استان ها اگر هم تک ستاره 
هایی دارند اما فاصله زیادی با  استان های یاد شده 
پیدا کرده اند.  البته قابل کتمان نیست که در حال 
حاضر کشتی در دنیا نیز نزول فاحش پیدا کرده و 
جز سه تیم ایران، روسیه و آمریکا بقیه کشورها یا 
زنگ تفریح مسابقات هستند و یا به تک ستاره ها و 
اعزام معدودی ورزشکار به میادین جهانی دل خوش 
کرده اند. در این میان آمریکایی ها تنها در کشتی آزاد 
نبودن  یا  بودن  بین  نیز فعلا  و روس ها  مدعی اند 
رشته  دو  هر  در  گرجی ها  روزگاری  می کنند.  سیر 
آزاد و فرنگی قهرمان دنیا شدند. قزاق ها، مغول ها، 
ژاپن، جمهوری  بلغارستان،  و جنوبی،  کره شمالی 
آذربایجان، کوبا، ترکیه، آلمان و تک ستاره های کشتی 
فرنگی کشورهای اسکاندیناوی برای کسب مدال تا 

نشانه های  امروزه  اما  پای جان مبارزه می کردند 
چندانی از آن تلاش و اقتدار به چشم نمی خورد. 

با تمام این حرف ها و علی رغم اوضاع امروز کشتی 
کسب  و  حضور  فرصت  مختلف  کشورهای  دنیا، 
موفقیت در المپیک را از دست نمی دهند.  بطوری 
که معمولا مدال ها در چنین آوردگاه بزرگی تقسیم 
می شود. به سخن دیگر، بالارفتن از سکوی جهانی و 
حتی کسب مدال طلا در این میدان لزوماً موفقیت 
در بازی های المپیک را تضمین نمی کند. به همین 
دلیل ضرورت حکم می کند آنان که دل در گرو این 
موفقیت ها بسته اند توجه داشته باشند المپیک قله 
ورزش است و برای رسیدن به این قله نیازمند نقشه 
راه و برنامه ریزی درست و اصولی هستیم. اینکه تا 
چه اندازه در این مسیر ره پیموده ایم چندان روشن 
نیست در واقع غریو و هلهله برخی کارشناسان رسمی 
و حماسه سرایان اجازه نمی دهد صدای نقد به گوش 
مسئولین فدراسیون برسد با این وجود در آینده نه 
چندان دور و آنگاه که باد مهرگان شروع به وزیدن 
کرد مشخص خواهد شد چه کاشته ایم و چه درو 

خواهیم کرد.

گزارش اول

وقتی جایِ نقد در فضای کشتی 
ایران خالی است؛

گمشده!

گهی: 1470781 شناسه آ

»دنیای هوادار« گزارش می  دهد؛

زائران برای دریافت ارز 
اربعین به کدام شعب بانکی 

بروند؟
بر اساس اطلاعات منتشر شده، متقاضیان دریافت ارز 
اربعین می توانند از 28 مرداد تا 14 شهریور ماه به 1500 

شعب بانکی مراجعه کنند.

در  تجارت نیوز،  از  نقل  به  و  هوادار«  »دنیای  گزارش  به 
اربعین  ارز  منتخب  شعب  لیست  هفته،  روز  نخستین 
مشخص و به متقاضیان اعلام شد که از 28 مرداد تا 14 
شهریور ماه می توانند برای دریافت ارز اربعین به شعب 6 
بانک شامل بانک تجارت، ملی ایران، سپه، صادرات، پارسیان 
و پست بانک مراجعه کنند. در ادامه این خبر نیز شرایط 
دریافت و بانک های عامل توزیع کننده ارز اربعین اعلام شد.

عراق  دینار  صورت  به  زائران  به  )اسکناس(  ارز  فروش 
حداکثر به مبلغ 200 هزار دینار عراق به هر زائر به نرخ 
فروش اسکناس ETS، که معادل ریالی آن حدود 62 تا 
65 میلیون ریال است. فروش ارز به زائران بالای پنج 
سال، از تاریخ 1402/05/28 تا تاریخ 1402/06/14. فروش 
صادرات،  ایران،  ملی  بانک های  منتخب  شعب  در  ارز 
تجارت، پارسیان، سپه و پست بانک. فروش ارز به زائران 
محدودیتی بابت فروش ارز مسافرتی در سال جاری برای 
متقاضیان ایجاد نمی کند. سرپرستان خانوار با در دست 
داشتن مدارک هویتی )کارت ملی و شناسنامه سرپرست 
خانوار و کارت ملی اعضای خانوار( و گذرنامه )یا برگه تردد 
اربعین( معتبر زائر می توانند نسبت به خرید ارز اربعین از 
طریق بانک های تعیین شده اقدام کنند. فروش ارز تنها 
به زائرانی انجام خواهد شد که در سامانه سماح ثبت نام 

و مجوز خرید ارز )کد پیگیری مربوط( را دریافت کرده اند.

لیست شعب منتخب عرضه ارز اربعین

متقاضیان همچنین برای دریافت ارز اربعین می توانند به شعب 
منتخب شش بانک مراجعه کنند. تجارت، ملی ایران، سپه، 

صادرات، پارسیان و پست بانک از جمله این شعب هستند.

فروش ارز اربعین به شکل دینار

آنطور که در خبرهای مربوط اربعین آمده است، بانک 
مرکزی در مصوبه ای اعلام کرده که ارز اختصاص یافته به 
زائران اربعین فقط به شکل دینار خواهد بود و دلار و 
یورو به آنها تخصیص نمی یابد. همچنین هر یک از زائران 
اربعین می توانند 200 هزار دینار عراق از طریق چهار بانک 
عامل تعیین شده دریافت کنند. رئیس کل بانک مرکزی 
نیز طی سخنانی تاکید کرد که تلاش این بانک بر آن 
است که بخش عمده ارز اربعین به صورت غیرحضوری به 

متقاضیان تخصیص پیدا کند.

متقاضیان ارز اربعین مشکلات را گزارش دهند

همچنین امروز بانک مرکزی اعلام کرد که متقاضیان ارز 
اربعین می توانند مشکلات را گزارش دهند. بدین ترتیب، 
زائران در صورت بروز هرگونه مشکل در دریافت ارز اربعین 
پس از مراجعه به شعب منتخب و نیز مشاهده ازدحام 
احتمالی می توانند مراتب را جهت پیگیری با ذکر نام 
شعبه و شهر از طریق شماره تماس ۲۹۹۵۳۶۱۲-۰۲۱ از 
ساعت  ۷ و ۳۰ دقیقه صبح تا ۱۵ عصر به بانک مرکزی 

اعلام کنند.

   

دوم  که  کاظمی«  کاظم  »سید  بویژه  شهداء  خاطره  و  یاد 
شهریورماه 1364 به مقام شامخ شهادت نائل گشت،گرامی باد

سرمقاله

توحید نجفی، رئیس بخش تحقیقات غلات این موسسه 
تحقیقات، از افزایش کیفیت گندم تولیدی طی ۲ دهه اخیر 
خبر داد و گفت: با وجود آنکه میزان پروتئین و گلوتن دو 
شاخصه مهم کیفیت گندم است،  هم اکنون میزان گلوتن 
گندم تولید داخل نیز ۲۵ و ۳۰ درصد است. بخش تحقیقات 
غلات موسسه تحقیقات اصلاح و تهیه نهال و بذر پای ثابت 
تامین امنیت غذایی در کشور است، زیرا هسته اولیه بذر 
گندم و جو در این بخش تولید می شود.پ سالانه حداقل 
۳۰۰ هزار تن بذر گندم و جو که در کشور تولید می شود، 
منشا اولیه اش در بخش تحقیقات غلات در کرج و مراکز 

تحقیقاتی در استان ها است که زیر نظر ما فعالیت می کنند.
رئیس بخش تحقیقات غلات موسسه تحقیقات اصلاح و 
تهیه نهال و بذر، تولید و معرفی هسته های اولیه بذر گندم، 
جو و تریتیکاله را از مهمترین وظایف بخش تحقیقات 
غلات از زیربخش های موسسه تحقیقات اصلاح و تهیه 
نهال و بذر اعلام کرد و گفت: اگر هسته اولیه بذر گندم و 
جو در این بخش به مشکل بخورد، سالانه باید به ارزش ۲۰۰ 

میلیون دلار بذر وارد کشور شود.
بخش  وظایف  دیگر  از  را  جو  و  گندم  ارقام  اصلاح  او 
تحقیقات غلات دانست و افزود: یکی از مهمترین وظایف 

ما تولید و معرفی ارقام گندم و جو متحمل به کم آبی به 
کشاورزان است. همچنین  ما به دنبال بهره وری آب از 
طریق معرفی ارقام متحمل به کم آبی هستیم. این بخش 
تحقیقات، کیفیت ارقام را بررسی می کند به طوری که ما 
هزاران ژنوتیپ، ژرم پلاسم و مخزن ژنی ارقام را بررسی و از 
میان آنها یکی، دو تا رقم که دارای کیفیت و ارزش غذایی 

بالایی هستند را معرفی می کنیم.
گندم  آرد  کیفیت  درباره  تحقیقات غلات  بخش  رئیس 
نانوایی ها نیز گفت: استفاده از آرد بدون سبوس موجب 

کاهش کیفیت نان نانوایی ها می شود.

نقل قول

»رئیس بخش تحقیقات غلات« پاسخ داد:

علت کاهش کیفیت نان برخی نانوایی ها چیست؟

محمدرضا کاظمی
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سارا نصرتی

قیمت واقعی گوشت اعلام شد
افشین صدردادرس، مدیرعامل اتحادیه دام سبک با بیان اینکه کمبودی در عرضه دام نداریم، گفت: هم اکنون متوسط 
نرخ هر کیلو دام زنده ۱۸۵ تا ۱۹۵ هزارتومان است که براین اساس هرکیلو گوشت نباید بالاتر از ۳۹۰ تا ۴۰۰ هزارتومان 

عرضه شود. با توجه به وضعیت عرضه پیش بینی می شود که بازار به تعادل برسد.

اکوایران- فروش خودرو از مسیر سامانه یکپارچه با 
مکانیزم قرعه کشی به پایان راه نزدیک می شود و 
تا  هستند  انتظار  چشم  خودروسازان  های  شرکت 
مدیران صمت مسیر جدیدی را برای عرضه محصولات 
پیش پای آنها قرار دهند. بررسی آخرین فراخوان سایپا 
برای تکمیل وجه نشان می دهد این خودروساز برای 
تامین منابع مالی به چالش خورده و از آنجایی که 
از  غیر  از مسیری  را  تا محصولات خود  ندارد  اجازه 
سامانه یکپارچه به متقاضیان عرضه کند مجبور شده 
تا پیش پرداخت شاهین را از متقاضیان این خودرو 
دریافت کند اما خودرو را یکسال آینده به خریداران 
تر  پیش  که  است  شرایطی  در  این  دهد.  تحویل 
خودروسازان محصولاتی را که پیش فروش می کردند 
حدود سه تا پنج ماه بعد از واریز وجه به خریداران 
تحویل می دادند. اما خودروسازی سایپا در اطلاعیه 
خود به ثبت نام کنندگان شاهین که موعد تحویل 
خودروی آنها تابستان 1403 است طی پیامکی اعلام 

کرده می توانند با مراجعه به سایت سایپا و ثبت نام در 
آن نسبت به واریز  مبلغ پیش پرداخت در نظر گرفته 
شده برای شاهین اقدام کرده و خودروی خود را در بازه 
خرداد تا شهریور 1403 تحویل گیرند. این در حالیست 
رقم  واریز  برای  آمادگی  متقاضیان  از  بسیاری  که 
اعلامی از سوی سایپا را ندارد. اتفاق دیگری که ثبت 
نام کنندگان شاهین را تهدید می کند افزایش قیمت 
خودروی مورد نظر آنها طی بازه پیش رو تا زمان تحویل 
است. شرکت های خودروساز بر اساس قانون الباقی 
مبلغ محصولات پیش فروش شده را در زمان تحویل 
بر اساس قیمت روز از متقاضیان دریافت می کنند. 
فراموش نکنیم چندی پیش خبری به نقل از یکی 
از مدیران صمت منتشر شد و در آن اعلام شد حدود 
50 درصد متقاضیانی که برای محصولات خودروسازی 
سایپا در سامانه یکپارچه فروش ثبت نام کرده اند، 
در زمان واریز مبلغ پیش پرداخت انصراف داده اند. 
این اتفاق به آن معناست که 50 درصد ظرفیت فروش 

خودروسازی سایپا خالی مانده و آنها نتوانسته اند برای 
محصولات تولیدی خود، مشتری پیدا کنند. به نظر 
می رسد سیاست گذار که اصرار بر فروش خودرو از 
مسیر سامانه یکپارچه و ساز و کار نوبت دهی دارد 
باید فکری به حال خودرویی که ثبت نام کنندگان از 
واریز وجه و تحویل آنها امتناع کرده اند، بکند. شرکت 
های خودروساز در حال حاضر از ناحیه سیاست قیمت 
گذاری دستوری با چالش جدی روبرو هستند و به 
نوعی حیات آنها تهدید می شود چنانچه آنها نتوانند 
محصولات خود ر بفروشند بیش از پیش دچار چالش 
می شوند. این احتمال وجود دارد که سیاست گذار 
خودرویی به فکر راه جدیدی برای عرضه محصولات 
تغییر  چنانچه  باشد.  بازار  به  خودروسازان  تولیدی 
مسیری در فروش محصولات شرکت های خودروساز 
اتفاق بیفتد این به معنای عقب نشینی سیاست گذار 
از سیاستی است به رغم مخالفت کارشناسان از همان 

ابتدا، بسیار بر آن اصرار داشت.  

محض اطلاع

پایانِ نزدیک سامانه یکپارچه فروش خودرو 

»دنیای هوادار«  بررسی می کند؛

میزان آسیب قطعی برق به واحدهای 
تولیدی کشور چقدر است؟

ن ذره ب�ی

 

یکی از اتفاقات که خیلی هم برای بخش تولید کشور 
غریب نیست، قطع برق صنایع است ! نکته ای 
که بارها صنعتگران بر آن معترض شده اند و 
از سکاندارشان خواستارند که رحمی بر این 

موضوع داشته باشد. 

به گزارش »دنیای هوادار«؛ تعطیلی 
واحدهای تولیدی از فرط بی پولی 

ابزار  نبود  به  حالا  بدهکاری،  و 
از  است.  رسیده  تولید  برای 
برق  قطع  که  پیش  چندی 
توسط  مختلف  مناطق  در 
وزارت نیرو کلید خورده است 
واحدهای صنعتی و تولیدی 
از این قضیه مستثنی نشدند 
شرایط  اینکه  به  توجه  با  و 

آنها متفاوت از سایر بخش ها 
است،  کشور  در  دستگاه ها  و 

برای  زیادی  بسیار  مشکلات 
بر  علاوه  و  است  شده  ایجاد  آنها 

کاهش میزان تولید بیکاری کارگران 
با آسیب های مختلفی در بخش قطعات 

وزارتخانه  می رسد  نظر  به  که  شدند  روبه رو 
مربوطه باید هرچه سریع تردر خصوص کارخانجات 

و واحدهای تولیدی چاره اندیشی کند در غیر این 
صورت با توجه به وضعیت نامناسب تولید در کشور 
از  بیش  و صنعت کشور  دو چندان شده  مشکلات 
پیش لطمه خواهد دید. نبود فرهنگ سازی درست در 
مصرف انرژی اعم از گاز و برق باعث شده که به محض 
کمبود، با خاموشی و قطعی به خصوص در صنایع 
مواجه می شویم که این موضوع به صورت مستقیم بر 

عملکرد صنایع تاثیرگذار است. 

از  زیادی  بخش های  به  برق  قطعی  متاسفانه 
جامعه ضرر وارد کرده است. یکی از این بخش ها 
حوزه تولید است که به دلیل قطعی برق متحمل 
کنار  در  باید  دولت  است.  زیادی شده  ضررهای 
برق صنایع  برای قطع نشدن  برق منازل،  حفظ 

اولویت های  در  را  آن  و  کند  جدی  تلاشی  نیز 
دهه  یک  طول  در  شوربختانه  دهد.  قرار  خود 
بازسازی  گذشته نیروگاه ها نیز فرسوده شدند و 
و  نشده  انجام  آن ها  روی  اساسی  تعمیرات  یا 
برای  حوزه  این  در  سرمایه گذاری  کلی  طور  به 
است.  نداده  رخ  متعددی  دلایل  به  آن  توسعه 

با  کشور  برق  صنعت  در  گذشته  سال های  در 
یک ناترازی مواجه شدیم. به این ترتیب که در 
فصل گرما، میزان مصرف برق از میزان تولید آن 
پیشی گرفت. با توجه به اینکه دولت و مسئولان 
منازل  برق  کرده اند که  اولویت گذاری  این طور 
به هیچ عنوان قطع نشود، پس گزینه دیگری 
نماند. هیچ  باقی  برق صنایع  کردن  جز قطع 
گریزی از این خاموشی ها نیست. همه چیز 
دست به دست هم داده تا شرایط امروز 
رقم بخورد. در حالی که صنعت برق 
از کمبود منابع برای سرمایه گذاری 
مالی  منابع  نبود  می برد.  رنج 
باعث عقب ماندگی این صنعت 

از برنامه هایش شده است. 
اما این بی تدبیری در صنعت 
برق لطمه اصلی را به صنایع 
است.  ساخته  وارد  مختلف 
یکی از اقدامات برای تحقق 
که  است  آن  سال  شعار 
تلاش کنیم برق صنایع قطع 
لازم  صورت  این  در  نشود. 
است که نگاه و رویکرد دستگاه 
سیاست گذاری نسبت به تامین 
برق صنایع تغییر کند. البته برای 
رفع ناترازی برق نیز راهکارهایی نظیر 
خصوصی  بخش  سرمایه گذاری  تسهیل 
در این حوزه وجود دارد. در غیر این صورت، 
پیام خاموشی در صنایع، کاهش تولید، اشتغال و 
صادرات خواهد بود. باید نگاه به واحدهای صنعتی و 
تولیدی نسبت به واحدهای مسکونی متفاوت باشد 
در غیر این صورت قطعی برق صنعت کشور را فلج و 
بیچاره می کند. سخن آخر؛ تا جایی که ضرورت اقتضا 
نمی کند و به تعبیری کارد به استخوان نرسیده، نباید 
برق و انرژی صنایع را قطع کرد. مراقب صنایع باشیم 
که ضربه به آنها باعث ضربه وارد شدن به یکی از پایه 

های اقتصاد کشور می شود.

گزارش

»دنیای هوادار« گزارش می دهد؛

ماجرای ساخت خانه ۲۵ 
متری به کجا رسید؟

موضوع ساخت خانه ۲۵ متری که از حدود چهار سال قبل 
مطرح شد هم چنان مورد بحث کارشناسان و مسئولان است 
و در این بین برخی سازندگان برای تولید این نوع واحدها 
اعلام آمادگی کرده اند؛ طرحی که با واکنش وزارت راه و 
شهرسازی همراه شد اما استاندار تهران ساخت خانه های 
کوچک را اقدامی مناسب در راستای تشکیل خانواده و 
شروع زندگی دانست. با توجه به نوسانات بازار مسکن و 
کاهش قدرت خرید اقشار پایین، اواخر سال ۱۳۹۸ بود که 
مسئولان وقت شهرداری تهران طرح ساخت آپارتمان های 
۲۵ تا ۴۰ متری را مطرح کردند و گفتند که احداث این نوع 

واحدها نه یک انتخاب، بلکه ضرورت است.

در آن زمان مخالفت هایی با این برنامه شد و برخی افراد 
ساخت خانه های کوچک متراژ را در تضاد با الگوی موجود 
دانستند. مطابق طرح تفصیلی حداقل متراژ واحدهای 
اساس  بر  که  است  متر   ۳۵ تهران  شهر  در  مسکونی 
پیشنهاد ساخت خانه های ۲۵ متری، این میزان باید به 
۲۵ متر کاهش پیدا می کرد. موضوع واحدهای ۲۵ متری، 
کوچک، کپسولی یا از این نوع طی دو سال اخیر مسکوت 
گذاشته شد تا این که اخیرا مدیرعامل اتحادیه تعاونی های 
عمرانی شهر تهران طرحی را با عنوان مسکن اقتصادی با 
هدف ساخت واحدهای کوچک متراژ ۲۵ تا ۳۵ متری با 
تکنولوژی نوین مطرح کرد. به گفته خشایار باقرپور، طبق 
این برنامه زوج های جوان می توانند با نقدینگی حدود یک 
میلیارد تومان صاحب واحد مبله شوند. اعلام این طرح، 
واکنش وزارت راه و شهرسازی را در پی داشت و انتساب 

خانه ۲۵ متری به وزارت راه و شهرسازی را تکذیب  کرد.

از طرف دیگر و به تازگی استاندار تهران، ساخت مسکن 
تشکیل  و  جوانان  زندگی  برای شروع  را  متراژ  کوچک 
خانواده مناسب دانسته و گفته است: در فاز بعدی و 
پس از این که جوان تشکیل خانواده داد می تواند واحد 
مسکونی خود را تبدیل به احسن کند. به هر ترتیب در 
شرایط موجود کشمکش هایی درباره ساخت آپارتمان های 
کوچک متراژ وجود دارد. این در حالی است که برخی 
سازندگان و انبوه سازان که معتقدند خانه های کوچک 
را  استطاعت  در  به مسکن  پایین  اقشار  نیاز  می تواند 
تامین کند، در حال رایزنی با مجلس و دولت برای تحقق 
اجرای طرح واحدهای ۲۵ متری هستند. اما پیش از این 
عضو کمیسیون امور داخلی کشور و شوراها با بیان اینکه 
ساخت  خانه  ۲۵ متری به بهانه کمبود زمین، موجب 
افزایش جمعیت پذیری کلانشهرها می شود گفت: راه 
حل کمبود زمین در کلانشهرها احیای بافت های فرسوده 

است.

رسول فرخی میکال، با اشاره به انتشار اخباری مبنی بر 
برنامه ساخت خانه  ۲۵ متری گفـت: ساخت خانه های 
کوچک متراژ در کشوری مانند ایران که دارای سرزمینی 
پهناور و قابل سکونت است خلاف اصول اخلاقی است 
کما اینکه ساخت چنین خانه هایی اگر در کلانشهرها 
نیز با هدف ایجاد تعادل در عرضه تقاضاب اشد، باز هم 
به نادرست است. ساخت  خانه  ۲۵ متری در کلانشهرها 
به ویژه پایتخت به بهانه کمبود زمین، موجب افزایش 
جمعیت پذیری این شهرها شده که با قوانین کشور مغایر 
است؛ در حوزه ساخت مسکن باید از نگاه صرف خانه 
سازی به مقوله شهرسازی هم توجه کنیم و راهبردها و 
سیاست های خود را با شاخص های شهرسازی تطبیق 

دهیم.

عضو هیات رئیسه کمیسیون امور داخلی کشور و شوراها 
به  تولید مسکن  قانون جهش  در  مجلس  داد:  ادامه 
موضوع رعایت هویت ایرانی-اسلامی در معماری ساخت 
و سازها تاکید کرده و ضوابطی را برای خانه سازی تعیین 
کرده است که با ساخت خانه های کوچک متراژ مغایر این 

قانون عمل کردیم.
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شماره 1370 - پنج شنبه 2 شهریور 1402
البرز

یارانه پنج دهک اول افزایش می یابد
سید صولت مرتضوی وزیر کار، تعاون و رفاه اجتماعی در حاشیه برگزاری جلسه هیات دولت، گفت:  از روز های آینده تعداد 
دهک های مشمول افزایش یارانه از ۳ به ۵ دهک ابتدایی اجرایی می شود. به این صورت که اگر خانوار های ۵ دهک 

ابتدایی، از ۱۱ قلم مشمول کالابرگ الکترونیکی استفاده کنند، به آن ها ۱۲۰ هزار تومان یارانه تشویقی داده می شود.

ه
گ

ن�

در کشورهای مختلف شاخص های متفاوتی برای 
تخصیص کرسی در مجلس وجود دارد اما یکی از 
مهم ترین شاخص ها که در ایران ما نیز مورد توجه 

قرار می گیرد، جمعیت است.

برای مقایسه بهتر، جدولی را بر اساس این شاخص 
استان، یک  هر  در  تا مشخص شود  کردیم  تهیه 
به دست آمده  اعداد  است.  نفر  نماینده وکیل چند 
برای میانگین کشوری ۲۸۸هزار نفر و برای استان 
البرز بیش از ۹۰۰ هزار نفر است! البته این جدول 
بر اساس سرشماری سال ۱۳۹۵ تنظیم شده و به 
دلیل مهاجرپذیری بسیار بالا، طبیعتا این عدد برای 

استان البرز اکنون بیش از یک میلیون نفر است.
نمایندگان  تعداد  اساسی  قانون   ۶۴ اصل  طبق 
مجلس باید ۲۷۰ نفر باشد و هر ۱۰ سال، حداکثر ۲۰ 
نماینده به آن اضافه شوند اما آخرین تغییر مربوط 
به ۲۴ سال قبل بوده و در این دو دهه به دلایل 
مطرح  معمولا  است.  افتاده  تعویق  به  مختلفی 
می شود که دولت مخالف افزایش تعداد نمایندگان 
است، به همین دلیل در سفر وزیر کشور به البرز 
ایشان  را جویا شدم،  این خصوص  نظر دولت در 
خصوص  این  در  دولت  که  دادند  پاسخ  صراحتا 

مخالفت یا موضع منفی نداشته است.
حوزه های  جدول  اصلاح  طرح  حاضر  حال  در 
انتخابیه و افزایش تعداد نمایندگان مجلس از ۲۹۰ 

به ۳۳۰ نفر در کمیسیون داخلی به تصویب رسیده 
مجلس  علنی  صحن  در  نهایی شدن  انتظار  در  و 
شورای اسلامی است. در صورت تصویب این طرح، 
یک نماینده به حوزه انتخابیه »ساوجبلاغ، نظرآباد، 
طالقان و چهارباغ« و دو نماینده به حوزه انتخابیه 
»کرج، اشتهارد، فردیس و آسارا« اضافه خواهد شد 

تا مجمع نمایندگان البرز شش نفره شود.

تعداد  افزایش  از  پس  که  مهم  نکات  از  یکی 
قرار  توجه  مورد  پیش  از  بیش  باید  نمایندگان 
بگیرد، حفظ انسجام، وحدت رویه، تقویت مجمع 
است.  نمایندگان  بین  کار  تقسیم  و  نمایندگان 
امیدواریم با افزایش تعداد نمایندگان البرز، شاهد 
تقویت قدرت مذاکره و رایزنی به نفع مردم استان 

باشیم.

وقتی در سرانه صندلی های مجلس هم آخر هستیم؛

تعداد کرسی های استان البرز در مجلس 
دو برابر می شود؟

با نزدیک شدن به ایام انتخابات قطع و 
محدود کنندگان اینترنت ملت با هم به 
شور نشستند تا با مردم ابراز همدردی 
کرده و آه و ناله خود از کندی اینترنت 

را به گوش آنها برسانند. نمایندگانی 
اینترنت  محدودیت  طرح  برای  که 
نام صیانت گذاشتن  همچنان علیه 
اینترنت مردم همه گزینه ها را در روی 
میز خود دارند. وزیر ارتباطات دولت که 
متولی اینترنت است در جلسه برای 
مردم آرزوی اینترنت پرسرعت می کند 
و چند قدم آنطرف تر در ساختمان 

وزارتش مجوز دکان های فیلترشکن 
فروشی صادر می شود. پسر آن یکی 
خانم در دولت نیز شرکت دانش بنیان 
اندازد.  می  راه  فروشی  شکن  فیلتر 
های  سال  طول  در  مجلس  رییس 
گذشته حداقل در جلسات رسمی نطق 
آن نماینده را از بلندگوهای پرطنین 
مجلس شنیده است که گردش مالی 

چندین تریلیاردی مافیای فیلترشکن 
از  امان  میکند.  افشاگری  را  فروش 
در  قدرت!  سبز  صندلی  برای  طمع 
آستانه انتخابات مجلس و برای جمع 
کردن رای مردم در صندوق هایی که 
برایشان قدرت دارد چرخشی اینچنینی 
مصداقی فراتر از دوستی بلکه دلسوزی 

خاله خرسه است.

کوته گویه

این بار دلسوزی خاله خرسه !

دستگیری  از  البرز  استان  انتظامی  فرمانده 
اعضای باند کلاهبرداری اسکیمری که در یک 
جایگاه سوخت در غرب استان تهران اقدام به 
بانکی  کارت  هزار   ۲ از  بیش  از  برداری  کپی 
داد. سردار »حمید هداوند«  بودند، خبر  کرده 
گفت: در پی ارجاع چند فقره پرونده برداشت 
فتا  پلیس  به  شهروندان  حساب  از  غیرمجاز 
در  ویژه  صورت  به  موضوع  بررسی  استان، 
دستور کار کارشناسان این پلیس قرار گرفت. 
اسکیمری  برداشت  مقدماتی  بررسی های  در 
مأموران  و  محرز  پرونده  شاکیان  حساب  از 

اقدامات پلیسی متوجه شدند همه  انجام  با 
مالباختگان از یک جایگاه سوخت در یک بازه 
اقدام به زدن بنزین کرده اند.  زمانی مشخص 
در ادامه با انجام اقدامات اطلاعاتی و پلیسی 
کلاهبرداری ها  این  عاملان  از  نفر   ۴ هویت 
عملیات  یک  در  آن ها  همه  و  شناسایی 
غافلگیرانه در غرب استان تهران دستگیر شدند.
این مقام ارشد انتظامی البرز با اشاره به احراز 
کارت  هزار   ۲ بیش  از  متهمان  برداری  کپی 
در  متهمان  داشت:  اظهار  شهروندان،  بانکی 
تحقیقات تکمیلی تاکنون به برداشت غیرمجاز 

شهروندان  از  نفر   ۱۰۰ بانکی  کارت های  از 
صورت  کلاهبرداری  ارزش  کرده اند.  اعتراف 
میلیارد   ۱۵ از  بیش  باند  این  توسط  گرفته 
از تکمیل  برآورد می شود، متهمان پس  ریال 
مراجع  به  قانونی  مراحل  انجام  برای  پرونده 
قضائی معرفی و همچنین تلاش پلیس برای 
شناسایی سایر مالباختگان این پرونده ادامه 
دارد. شهروندان در حین خرید با کارت بانکی 
حتماً رمز کارت را خودشان وارد کنند و موارد 
مشکوک را از طریق شماره تلفن ۱۱۰ به پلیس 

اطلاع دهند.

دستگیری باند کلاهبرداری ۱۵ میلیارد ریالی در یک جایگاه سوخت
محض اطلاع

قضایی
»رئیس کل دادگستری استان« اعلام کرد:

تایید احکام پرونده شهید 
روح الله عجمیان

رئیس کل دادگستری استان البرز از تایید آرای پرونده روح 
الله عجمیان در دیوان عالی کشور خبر داد.

به گزارش »دنیای هوادار«، حسین فاضلی هریکندی با اعلام 
تایید احکام شعبه اول دادگاه انقلاب اسلامی استان البرز در 
پرونده روح الله عجمیان که در ۱۲ آبان سال گذشته در جریان 
نا آرامی های کمالشهر کرج به شهادت رسید، گفت: در این 
پرونده حکم اعدام دو محکوم یعنی »محمدمهدی کرمی« و 
»محمد حسینی« پس از تایید دیوانعالی کشور در ۱۷ دی ماه 

سال گذشته اجرا شد.

رئیس کل دادگستری استان البرز با بیان اینکه رای صادره 
در شعبه اول دادگاه انقلاب اسلامی استان البرز به غیر از 
دو محکوم به اعدام، جهت بررسی و صدور حکم مجدد به 
همان شعبه اعاده شده بود، اضافه کرد: پس از رسیدگی 
و صدور احکام مجدد، آرای صادره قطعیت یافت و بدین 
ترتیب »حمید قره حسنلو« به ۱۵سال حبس نفی بلد؛ »رضا 
آریا«، »حسین محمدی« و »مهدی محمدی« هر کدام به ۱۰ 
سال حبس نفی بلد محکوم شدند. متهمان »محمد امین 
اخلاقی ساوجبلاغی«، »امین مهدی شکراللهی« و »فرزانه قره 
حسنلو« هر کدام به پنج سال حبس نفی بلد و »علی معظمی 

گودرزی« به سه سال حبس نفی بلد محکوم شدند.

فاضلی هریکندی در رابطه با صدور حکم حبس نفی بلد برای 
این متهمان گفت: اتهام متهمان این پرونده که رسیدگی و 
منتهی به صدور حکم محکومیت قطعی شد، »قتل عمد« 
نبوده بلکه حسب مورد »افساد فی الارض« و »محاربه« بوده 
است. اتهام افساد فی الارض در این پرونده منطبق با ماده 
۲۸۶ قانون مجازات اسلامی و به جهت ارتکاب جرایم متعدد 
از جمله جرایم علیه امنیت کشور، اخلال در نظم عمومی، 
شرکت در تجمع غیرقانونی و انسداد بزرگراه و ممانعت از 
عبور و مرور، حمله به مامورین در حین انجام وظیفه، تخریب 
اموال عمومی و خصوصی، اجتماع و تبانی  به قصد ارتکاب 
جرایم علیه امنیت کشور و جنایت علیه تمامیت جسمانی 
افراد که موجب اخلال شدید در نظم عمومی و ناامنی در 
کشور و منتهی به شهادت بسیجی غیرمسلح و حافظ امنیت 
به متهمان تفهیم و پس از رسیدگی، برخی از متهمان به 
اعدام که از مجازات قانونی اتهام مذکور است، محکوم شدند.

از  البرز هیچ یک  به گفته رئیس کل دادگستری استان 
متهمان فقط به صرف دخالت در ضرب و جرح و یا جنایت 
نسبت به شهید به اعدام محکوم نشده بلکه به جهت مجموع 
اقدامات آن ها که دادگاه آن را از مصادیق »افساد فی الارض« 
تشخیص داده به اعدام محکوم شدند ضمن اینکه متهمانی 
که حسب تشخیص دادگاه عمل آن ها با این عنوان مطابقت 
نداشت با تطبیق عمل با عنوان محاربه به مجازات »نفی بلد« 
محکوم شدند  حکم صادره در خصوص متهم »آرین فرزام 
نیا« نیز با توجه به ادعای متعاقب بستگان او مبنی بر ابتلای 
وی به بیماری افسردگی، برای معرفی به پزشکی قانونی از 
سوی دیوان عالی کشور نقض و پرونده جهت بررسی و صدور 
حکم مجدد به شعبه اول دادگاه انقلاب استان البرز اعاده شد.

رئیس کل دادگستری استان البرز  تصریح کرد: بدین ترتیب 
احکام صادره در دادگاه انقلاب اسلامی استان البرز در مورد 
همه محکومان پرونده شهادت شهید عجمیان به جز »آرین 

فرزام نیا«، توسط دیوان عالی کشور تایید و قطعی شد.

علی مدیرروستا

مهدی شهیم
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خارج از گود

فوتبال به انسان ها رمز و راز موفقیت را نشان داده 
پیروزی  و  شجاعت  مکتب  فوتبال،  مکتب  است. 

است. 

به گزارش »دنیای هوادار«؛ بی دلیل نیست که این 
رسوخ  آدمیان  زندگی  جای  جای  در  ورزشی  رشته 
کرده و پای را از جایگاه ورزش فراتر نهاده و تبدیل 
باید  بین  این  در  است.  شده  تاثیرگذار  صنعتی  به 
چگونگی بهره بردن از فوتبال را آموخت و آن را به نفع 
مردمان تفسیر کرد. با این مقدمه نگاهی به حواشی 
این صنعت بزرگ در ایران و جهان خواهیم انداخت: 

طارمی و پایان نقل و انتقالات
پیشنهادات تابستانی مهدی طارمی مهاجم تیم ملی 
فوتبال ایران جذاب و وسوسه انگیز بود اما بازیکن 
را  این باشگاه فوتبال خود  پورتو تصمیم گرفت در 
باشگاه های  است؛  این حال گفتنی  با  بدهد.  ادامه 
کشورترکیه نخستین باشگاه هایی بودند که خواستار 
جذب طارمی شده و سپس باشگاه هایی چون میلان 
و منچستر یونایتد تمایل خود را به جذب وی اعلام 
کردند. در این بین پیشنهاد باشگاه میلان جدی تر به 
نظر می رسید و اگر با زیاده خواهی آبی پوشان پروتو 
روبرو نمی گردید، مهدی طارمی می توانست پیراهن 
قرمز میلان را برتن نماید. آنچه در خصوص مهدی 
طارمی و آینده اش مهم است اینکه طارمی باید در 
انتخاب تیم آینده خود وسواس زیادی به خرج بدهد 

تا روند تکاملی او مختل نگردد. 

داستان چمن تیم ملی
در  و  مشکل  بدون  ملی  فوتبال  نیست  قرار  گویا 
آرامش راهی مسابقات مهمی چون جام ملت های 
آسیا شود؛ خبرها حاکی از این موضوع دارد وضعیت 
چمن زمین های تمرینی تیم ملی نگران کننده است 
آب  که  زمین ها  این  اطراف  چاه های  حلقه  گویا  و 
آنان را تامین می کند، کم آب شده و کفاف آبیاری 
چمن های مذکور را ندارد. نکته مهم در این خصوص 
برای  ملی  تیم های  کمپ  اصلی  زمین  تنها  اینکه 
سیراب شدن احتیاج به روزانه سیصد هزار لیتر آب 
دارد و این بدان معناست که فدراسیون فوتبال باید 
توان خود را مصروف به سفارش آب از خارج محوطه 
ورزشگاه کند تا این چمن از بین نرود. معضلی که 
لازم در مورد آن قبل از تخریب کامل چمن، راهکاری 
اساسی اندیشیده شود و همچون گذشته شامل مرور 

زمان نگردد.

تورس در راه استقلال
کننده  امیدوار  برد  دو  علی رغم  تهران  استقلال 
درابتدای فصل به هیچ عنوان وضعیت خوشایندی 
ندارد. آبی پوشان در حالی چند بازیکن قدیم و تازه 

جذب شده خود را به علت رعایت سقف قراردادها از 
دست دادند که سایر حریفان موفق شدند بازیکنان 
مورد نیاز خود را جذب نمایند و این موضوع موجی 
از اعتراضات هواداران و حتی سرمربی را در برداشت. 
اما اطلاعیه باشگاه استقلال مبنی بر جذب دو بازیکن 
خارجی باعث آرامش نسبی استقلال شد و در این 
بین بار دیگر نام روبرتو تورس بازیکن اسپانیایی در 
بین گزینه های استقلال مطرح شده است. هرچند 
مذاکرات باشگاه و تورس در دو نوبت به بن بست 
خورده بود اما در نهایت مدیریت باشگاه استقلال یک 
بار دیگر با روبرتو تورس بر سر میز مذاکره نشسته و 
این بار به نظر می رسد که طرفین به توافق نزدیک 

باشند.

پرسپولیس و سرلک بر سر دوراهی
آیا میلاد سرلک بازیکن تاثیرگذار باشگاه پرسپولیس 
تیم  غیررسمی  لیست  شد؟  خواهد  سرباز  تهران 
ملی خبر از دعوت این بازیکن به اردوی تیم ملی 
داشته و این بدان معناست که سرلک می تواند 
اما  باشد.  پرسپولیس  باشگاه  درخدمت  همچنان 
باید دید این اعلام غیررسمی ملاک سازمان لیگ 
و یا سازمان نظام وظیفه خواهد بود یا خیر؟ اینکه 
پرسپولیس در دیدار هفته سوم مقابل ذوب آهن  
یا  کرد  استفاده خواهد  ترکیب خود  در  از سرلک 
نظام  سازمان  قاعدتا  که   است  حالی  در  خیر، 
وظیفه براساس سند و مدرک تصمیم گیری کرده و 
این موضوع سرلک و باشگاه پرسپولیس را بر سر 

دوراهی قرار داده است. 

هوادارِ مدل فکری
هوادارِ مدل محمود فکری بیشتراز هر فصلی مدعی 
شده است. گفتنی است: هوادار  با جذب زودهنگام 
محمود فکری و بستن تیم در همان اولین روزهای 
نقل و انتقالات یکی از اولین تیم هایی بود که فصل 
آماده سازی را شروع کرد. در این راستا محمود فکری 
گفته است:  نگاه باشگاه اینست که جایگاه خوبی 
را در جدول داشته باشد و بتواند یک رقمی باشد. 
فکر  دست  این  از  اتفاقاتی  و  جدول  صدر  به  زیاد 
نمی کنیم. دوست داریم امتیاز بگیریم. با این حال به 
نظر می رسد تجربه مناسب سرمربی هوادار به همراه 
آرامش نسبی  این باشگاه  در فصل جاری آنان را 
تبدیل به مدعی جدی کسب سهمیه آسیایی نماید. 

نقل و انتقالات اروپا و آسیا
است؛  داغ  اروپا  انتقالات  و  نقل  تنور  هم  هنوز 
سباستیانو  پیاپی  فصل  پنجمین  برای  اینترمیلان 
سمپدوریا  راهی  قرضی  صورت  به   را  اسپوزیتو 
خرید.  الشباب  از  را  تمبکتی  حسن  الهلال  کرد. 
لوئیس هال، دفاع چپ چلسی، به صورت قرضی به 
نیوکاسل منتقل شد. پیشنهاد الاتحاد  به آرسنال در 
خصوص جذب گابریل ماگالائش با مخالفت باشگاه 
لندنی مواجه شد. مذاکره الاهلی با اتلتیکو مادرید 
به بن بست  در خصوص بکارگیری رودریگو دی پل 
خورد. روند جذب کنستانتینوس ماوروپونوس توسط 
وستهم  به مراحل آخر خود رسیده و این بازیکن از 
اشتوتگارت راهی این باشگاه خواهد شد. بنجامین 
پاوارد مدافع فرانسوی که با باشگاه اینتر به توافق 

کامل دست یافته و سران بایرن مونیخ نیز به جدایی 
او بعد از جذب یک مدافع رضایت داده اند، به زودی 
از جمع اف سی هالیوود جدا شده و راهی میلان 
خواهد شد تا به عنوان بازیکن جدید در ترکیب تیم 

اینزاگی بازی کند.

سرخی روبرتو و پاسخ منفی به عربستان
مالی  پیشنهاد  به  روبرتو  سرخی  شنیده ها  براساس 
عربستان پاسخ منفی داده و در بارسلونا خواهد ماند. 
انتقال مبلغی  این  برای  بود  باشگاه سعودی حاضر 
ولی  سرخی  بپردازد.  یورو  میلیون  پانزده  حدود  در 
به دلایل شخصی و ورزشی این پیشنهاد را رد کرد. 
تمدید  پیشنهاد  با  گذشته   سال  او  است:  گفتنی 
باشگاه موافقت کرده و اعلام نموده است: تصمیم 
گرفته تا بازنشستگی در این تیم بماند. در این بین 
دقیقه ای  نود  بازیکنی  را  او  اناری ها  آبی  سرمربی 
نمی داند و از او به عنوان هافبک میانی و نیز دفاع 

راست دردقایق کوتاهی از بازی استفاده می کند.
کارنی چوکووئمکا و شش هفته دوری از میادین 

کارنی چوکووئمکا که در دیدار مقابل وستهم اولین 
گل چلسی را به ثمر رسانده بود، در نیمه دوم مصدوم 
شد و جای خود را به میخایلو مودریک داد. اتفاقی 
از  بعد  و  گردید  تیم  این  مربی  نگرانی  موجب  که 
جراحی زانوی وی مشخص شد او شش هفته قادر 
به همراهی چلسی نخواهد بود. این در حالی بود که 
چوکووئمکا تابستان گذشته از استون ویلا به چلسی 
بار به صورت  تنها دو  پیوست و در فصل گذشته  
فیکس به میدان رفته بود و موفق نشد برای چلسی 
گلزنی کند. چوکووئمکا با شروع لیگ برتر در هر دو 
گرفته  قرار  ترکیب چلسی  در  ابتدا  از  تیمش  بازی 
بود و به علت مصدومیت باید چند هفته ای دور از 
میادین باشد و  به همین دلیل سرنوشت او برای 

ادامه فصل مبهم شده است.  

انرژی مثبت رونالدو درتقابل چالش ها
که  است  معتقد  النصر  سرمربی  کاسترو،  لوئیس 
به  است.  تیمش  مثبت  انرژی  رونالو  کریستیانو 
همین دلیل  او را مورد ستایش قرار داده و گفته 
است: کریستیانو می تواند در النصر از محدودیت های 
همچنین  النصر  سرمربی  برود.  فراتر  نیز  خودش 
چیزی  رونالدو  مورد  در  است  سخت  است:  معتقد 
فوتبال  روی  زیادی  تمرکز  او  نداند.  دنیا  که  بگویم 
و تمرینات روزمره دارد. انرژی رونالدو مسری است 
و به سرعت به هم تیمی هایش منتقل می شود. در 
هر بازی این مشهود است. تمرینات روزانه او برای 
باید دید فوق ستاره جهان  الگو است.  بازیکنی  هر 
فوتبال که با رفتن به لیگ عربستان چالش بزرگی 
را برای خود رقم زده است، می تواند در فوتبال تازه 
حرفه ای شده عربستان  که تحت تاثیر فوتبال متزلزل 
آسیاست، دوام بیاورد. موضوعی که با شروع لیگ 
قهرمانان آسیا و زیرساخت های کاملا متفاوت و حتی 
ضعیف این قاره، فصل جدیدی را پیش روی ستاره 

پرتغالی رقم خواهد زد.

»دنیای هوادار« حواشی فوتبال ایران و جهان را بررسی می کند؛

از سربازی سرلک تا مشتریان 
متعدد طارمی

عربستان آماده رونمایی از گران ترین خرید تاریخ
سایت »اسپورت« عربستان خبر داد باشگاه الاتحاد با باشگاه لیورپول برای جذب محمد صلاح ستاره مصری تیم به 
توافق رسیده است. طبق توافق طرفین الاتحاد برای جذب محمد صلاح مبلغ ۱۰۰ میلیون یورو به باشگاه انگلیسی 

پرداخت می کند و قراردادی ۳ ساله با ستاره مصری امضا می کند.

حسن صانعی پور

ضعف  نقطه  مهم ترین  حاضر  حال  در  خمس  پاکو 
تیمش را کمبود مهاجم نوک تخصصی می داند. شاید 
ناامیدترین هواداران تراکتور هم تصورش را نمی کردند 
این تیم در تبریز و جلوی چشمان بیش از ۸۰ هزار 
تماشاگر خودی با نتیجه ۳ بر یک مقابل شارجه امارات 
لیگ  گروهی  مرحله  به  صعود  از  و  بخورد  شکست 
قهرمانان آسیا باز بماند اما این اتفاق افتاد. این شکست 
تیمی بود که نقل و انتقالات تابستانی را بسیار قوی 
آغاز کرد و به قول مالکش، بهترین تیم تاریخ تراکتور را 
بست غافل از اینکه تیم مورد نظر بالانس نیست. حالا 

باشگاه تراکتور بیشتر به عمق مصاحبه گلایه آمیز پاکو 
خمس پی برده و متوجه شده که مهاجم نوک ندارد. 
در همین راستا خبردار شدیم تراکتوری ها باب مذاکره 
با عیسی آل کثیر را باز کرده اند که در صورت امکان این 
مهاجم بلاتکلیف را به تبریز ببرند. آل کثیر هنوز نتوانسته 
قراردادش با سپاهان را به ثبت برساند و برای این تیم 
بازی کند. قوانین جدید سازمان لیگ دست مسئولان 
باشگاه سپاهان را حسابی بسته و آنها به همین دلیل 
نمی توانند از این خرید تابستانی خود استفاده کنند. 
به همین دلیل تراکتوری ها در تلاش هستند آل کثیر 

بر  مبنی  نیز  زمزمه هایی  که  درحالی  کنند  جذب  را 
بازگشت احتمالی این مهاجم خوزستانی به پرسپولیس 
به گوش می رسد اما ظاهرا یحیی گل محمدی مخالف 
بازگشت آل کثیر است و احتمال دارد این مهاجم در 
صورت تداوم این بلاتکلیفی به پیشنهاد تراکتوری ها 
پاسخ مثبت بدهد. فراموش نکنید وقتی به لیست 
تراکتور نگاه می کنید متوجه حضور ۵ بازیکن جدید به 
نام های شجاع خلیل زاده، سعید آقایی، علی شجاعی، 
سیامک نعمتی و مهدی شیری می شوید که در فصل 
جدید پیراهن تراکتور را می پوشند و سابقه پرسپولیس 

گفت  باید  واقع  در  دارند.  را 
تراکتور شعبه دوم پرسپولیس 

در لیگ برتر است و بازیکنانی 
یحیی  تاکتیکی  پازل  در  که 
گل محمدی جایی نداشتند، 
بمب های این تیم تبریزی 
شدند و حالا گفته می شود 

این دوستان پرسپولیسی به 
مدیران باشگاه تبریزی پیشنهاد 

خرید عیسی آل کثیر را داده اند.

سوژه

»عیسی«؛ گزینۀ جدید خط حمله سرخ ها
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خریدهای یونایتد تو زرد از آب درآمدند!
بعد از راسموس هویلوند، دومین خرید تابستانی یونایتد نیز مصدوم شده است و در دیدارهای آتی غایب است. 
باشگاه منچستریونایتد اعلام کرد که میسون مونت در جریان شکست روز شنبه مقابل تاتنهام مصدوم شده است 

و به این ترتیب در دیدارهای بعدی این تیم غایب خواهد بود.

داشت:  اظهار  ژیمناستیک  فدراسیون  رئیس 
مسئله  ژیمناستیک  ورزش  در  دغدغه  مهم ترین 

تعلیق است.

اسلامی  جمهوری  ژیمناستیک  فدراسیون  رئیس 
المپیاد  دوره  چهارمین  برگزاری  حاشیه  در  ایران 
رده های  نوجوانان  ترامپولین  برتر   استعدادهای 
سنی ۱۱- ۱۲ و ۱۳ - ۱۴ سال که در اصفهان برگزار 
شد  در گفت وگوی اختصاصی با »دنیای هوادار« و 
در ارتباط با حواشی های متعددی که در فدراسیون 
تصمیمی  هر  گفت:  آمده  وجود  به  ژیمناستیک 
المپیک و وزارت ورزش   از سوی کمیته ملی  که 

وجوانان گرفته شود، ما تمکین می کنیم.
در  که  جوی  به  ارتباط   در  حقدادی«  »عابد 
نشان  خاطر  است،  شده  حاکم  ایران  ژیمناستیک 
کرد: همۀ ما باید به منافع ملی و آینده ورزشکاران 
فکر و از امیال و اغراض شخصی پرهیز کنیم. بعد 
فدراسیون  انتخاباتی  مجمع  در  که  انتقاداتی  از 
اصحاب رسانه  خدمت  شد،  مطرح  رسانه ها  در 
توضیحات لازم را ارائه و عرض کردم؛ هر تصمیمی 
که کمیته ملی المپیک و وزارت ورزش و جوانان 
اتخاذ  است-  ملی  منافع  راستای  در  قطعاً  -که 
به  توجه  با  امیدواریم  و  می کنیم  تمکین  شود، 
پیگیری های کمیته ملی المپیک و دکتر هاشمی 
در وزارت ورزش و جوانان -که با کوله باری از تجربه 
در بخش های مختلف ورزش کشور به تمام مسائل 
اشراف دارند- مهم ترین دغدغه ما در خصوص ورزش 

ژیمناستیک از میان برداشته شود. 

کرد:  اضافه  ایران  ژیمناستیک  فدراسیون  رئیس 
هدف اصلی ما این است که به جد پیشگیری از 
تعلیق کنیم که خدای نکرده ژیمناستیک کشورمان 
دچار خسران نشود. مضاف براینکه اعضای مجمع 
بالاترین رکن تصمیم گیری در ژیمناستیک کشور 
هستند و قطعاً اگر قرار باشد هر تصمیم دیگری 
نظر  با  باید  شود  گرفته  کشور  ژیمناستیک  برای 
همه  و  بگیرد  صورت  انتخاباتی  مجمع  اعضای 
اهالی  دیدگاه   و  آن ها  نظر  به  می بایست  ما 
ژیمناستیک کشور احترام بگذاریم و به ژیمناستیک 

کشور کمک کنیم. 
و  انتقادات  هرحال  به  کرد:  خاطرنشان  حقدادی 
صحبت هایی راجع به ما به گوش  می رسد که به 
هیچ وجه ناراحت نمی شویم چراکه خود را سرباز 
ورزش می دانیم و به وظیفه خودمان آشنا هستیم، 
ضمن اینکه با تمام توان می کوشیم به وظیفه مان 
عمل کنیم و تا روزی هم که در این سمت باید 
با انجام وظیفه خدمت کنیم تمام قد در خدمت 
جوانان و ژیمناست کاران هستیم، مگر اینکه اهالی 

ژیمناستیک نظر دیگری داشته باشند. 

این  موضوع  مهم ترین  حاضر  حال  در  افزود:  وی 
اهالی  خوب  و  جانبه  همه  حمایت  با  که  است 
ژیمناستیک از این رشته خاص که مادر ورزش های 
دیگر نامیده می شود، در آینده شاهد افق روشنی 
را پیش روی ژیمناستیک کشورمان شاهد باشیم. 
به  آسیب رسان  حواشی  این  اینصورت  غیر  در 
برسد  روزی  امیدوارم  که  بود  ژیمناستیک خواهد 
که هیچ حواشی را در این ورزش مشاهده نکنیم 
و شاهد حضور مقتدرانه قهرمانان عزیز کشورمان در 
بازی های آسیایی باشیم چرا که در گذشته زحمات 
کشور  ژیمناستیک  پیشرفت  و  رشد  براي  زیادی 
عزیزمان ایران به ویژه در رده های ملی و بزرگسالان 
استعدادهای  شکوفایی  شاهد  تا  شده  کشیده 

درخشان و حضور در رقابت های آسیایی باشیم. 
حقدادی یاد آور شد: ما باید به گونه ای عمل کنیم 
شخصی مان  خواسته های  تاوان  نکرده  خدای  که 
و  خواسته  هر  و  ندهند  قهرمانان  و  ورزشکاران  را 
دیدگاهی داریم بگذاریم در اختیار مسئولین ورزش 
به تصمیم های  باشیم  داشته  اعتقاد  و  کشورمان 
مسئولان ارشد ورزش کشورمان هم در کمیته ملی 
المپیک و هم در وزارت ورزش وجوانان که به یاری 
خدا با توافق و تفاهمی که به عمل می آورند مشکل 

ژیمناستیک ما حل شود.
وی در پاسخ به این پرسش که با توجه به اعلام 
فدراسیون جهانی ژیمناستیک که خانم زهرا اینچه 
ایران  ژیمناستیک  فدراسیون  رئیس  را  درگاهی 
دارید؟ گفت: من فکر می کنم  می داند چه نظری 
کمیته ملی و نماینده فدراسیون جهانی گزارش هایی 
ارسال  جهانی  فدراسیون  برای  رابطه  این  در  را 
از بررسی این گزارشات در  کرده اند که قطعاً پس 
واقع مذاکرات در کمیته اخلاق تصمیم گیری های 

لازم به عمل خواهد آمد. 

»رئیس فدراسیون ژیمناستیک« در گفت وگو با »دنیای هوادار«:

هدف، پیشگیری از تعلیق است

لوگ د�ی

اصغر قلندری

مدیر شرکت توسعه و نگهداری اماکن ورزشی در حالی 
از ظرفیت ۴۰هزار نفری آزادی برای حضور تماشاگران با 
وجود بازسازی خبر می دهد که تاکید می کند تصمیم در 

این رابطه را نهادهای برگزار کننده می گیرند.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل ایرنا، مرحله گروهی 
فصل جدید لیگ قهرمانان آسیا پنج شنبه در کوالالامپور 
قرعه  کشی می شود و با برگزاری هفته اول این مسابقات 
از ۲۷ شهریور، پس از یک سال وقفه دوباره تنور فوتبال 
در آسیا داغ می شود. پس از حذف سه نماینده ایران 
به دلیل عدم کسب مجوز حرفه ای در فصل گذشته، 
در رقابت های امسال پرسپولیس، سپاهان و نساجی 
به عنوان ۳ نماینده کشورمان با کسب مجوز حرفه ای 
در آسیا حاضر خواهند بود تا لیگ قهرمانان بار دیگر 
برای هواداران ایرانی جذاب پیش برود. فصل جدید 
لیگ قهرمانان البته با توجه به ریخت وپاش عجیب 
عربستانی ها در فصل نقل وانتقالات و جذب ستاره های 
فوتبال دنیا جذاب تر از هر دوره ای پیگیری خواهد شد. 
در چنین شرایطی که همه تیم  های آسیایی چشم به 
قرعه هایی دارند که پنج شنبه در کوالالامپور از گلدان ها 
بیرون می آید نمایندگان ایرانی حاضر در آسیا با یک 
مشکل عجیب روبرو هستند که شاید مطرح کردن آن 
برای بقیه تیم های آسیایی با بهت و حیرت همراه باشد.
اگر تا فصل قبل مشکلات مالی تنها سد راه تیم های 
ایرانی برای موفقیت در آسیا بود، حالا برای فصل جدید 
مشکل ورزشگاه هم به آن اضافه شده است. در فاصله 
کمتر از یک ماه تا آغاز مرحله گروهی لیگ قهرمانان 
آسیا، پرسپولیس و نساجی با مشکل ورزشگاه روبرو 
هستند و سپاهان تنها تیمی است که با توجه به تائید 
ورزشگاه نقش جهان، مشکلی در این باره ندارد. در حالی 

پرسپولیس و نساجی، ورزشگاه آزادی را به عنوان محل 
برگزاری مسابقاتشان در آسیا به AFC معرفی کرده اند 
که این استادیوم با تعمیراتی که روی سکوها صورت 
می گیرد، نمی تواند پذیرای تماشاگران باشد و با توجه به 
نقل وقول های مختلفی که درباره پایان عملیات بازسازی 
این استادیوم به گوش می رسد، هنوز به صورت دقیق 
مشخص نیست که چه زمانی قرار است درهای آزادی به 
روی تماشاگران باز شود. با توجه به تعمیرات استادیوم 
آزادی، تائید آن از سوی کنفدراسیون فوتبال آسیا برای 
برگزاری مسابقات لیگ قهرمانان هم محل تردید است 
و این مسئله به نگرانی مدیران دو تیم پرسپولیس 
و نساجی بیشتر دامن زده است. به خصوص اینکه 
لیگ، مجوز حضور  بازی های  مانند  که  نگرانند  آنها 
تماشاگران در لیگ قهرمانان هم داده نشود و آنها بدون 

حضور هوادارنشان در آزادی بازی کنند.
با توجه به این وضعیت، پرسپولیسی ها و قائمشهری ها 
بیشتر از آنکه حواسشان به برنامه ریزی برای شکست 
آیا ورزشگاه  دارند که  را حالا  این دغدغه  باشد،  رقبا 
آزادی به لیگ قهرمانان می رسد یا نه؟ صادق درودگر، 
مدیرعامل باشگاه نساجی در این باره گفت: »به دلیل 
اینکه ما ورزشگاه آزادی را برای میزبانی در لیگ قهرمانان 
آسیا معرفی کردیم، در روزهای آینده با بازدید نمایندگان 
ای اف سی بی تردید میزبانی ما به مشکل برمی خورد.از 
وزیر ورزش کیومرث هاشمی، ریاست فدراسیون فوتبال 
و رئیس شرکت توسعه و نگهداری اماکن ورزشی تقاضا 
برای تعیین و تکلیف وضعیت  را  داریم کارگروهی 
ورزشگاه  که  کنند، صورتی  آزادی مشخص  ورزشگاه 
آزادی به طور قطعی به مسابقات نرسد، این موضوع را به 
ما اعلام کنند تا در سریع ترین زمان ورزشگاه دیگری را 

برای میزبانی، به ای اف سی معرفی کنیم.«
مهیار عسگریان، مدیر شرکت توسعه و نگهداری اماکن 
ورزشی درباره نگرانی دو نماینده ایران در لیگ قهرمانان 
آسیا گفت:بازسازی و مرمت استادیوم ها یک عرف است 
و همه تیم ها در دنیا آن را انجام می  دهند و همزمان 
کنفدراسیون  و  فیفا  برگزار می کنند.  را  بازی هایشان 
فوتبال آسیا هم می پذیرند که باشگاه ها همزمان با 
برگزاری مسابقات بازسازی هم داشته باشند و برای این 
هم قطعا پروتکل هایی وجود دارد. در صورتی که این 
به ما اعلام شود این پروتکل ها را رعایت خواهیم کرد. 
برای میزبانی بازی ها در آزادی ۴۰ تا ۵۰هزار صندلی 
داریم ولی درباره اینکه چه استانداردی لازم هست که 
در صورت برگزاری بازی ها و تعمیر استادیوم باید رعایت 
کنیم، درخواستی از سوی باشگاه پرسپولیس و نساجی 

اعلام شده است.
وی درباره اینکه با توجه به ظرفیت موجود استادیوم 
پرسپولیس و  بازی های  آیا  تماشاگران،  برای حضور 
نساجی در لیگ قهرمانان با حضور هواداران برگزار خواهد 
اماکن،  نگهداری  و  توسعه  کرد:شرکت  تصریح  شد، 
تصمیم گیرنده درباره برگزاری بازی ها با تماشاگر یا بدون 
تماشاگر نیست، ما وظیفه داریم استادیوم را آماده کنیم 
و در اختیار برگزارکننده ها قرار بدهیم.حالا اینکه با توجه 
به شرایط استادیوم، بازی با تماشاگر برگزار شود یا بدون 

تماشاگر بر عهده برگزار کننده مسابقات است.
مدیر شرکت توسعه و نگهداری اماکن ورزشی در پاسخ 
به این سوال که در صورت الزام کنفدراسیون فوتبال 
آسیا به برگزاری بازی ها با حضور تماشاگر، آیا استادیوم 
آزادی در لیگ قهرمانان پذیرای تماشاگران خواهد بود، 
گفت:همزمان با تعمیرات آزادی، استادیوم را به سمت 

قسمت ضلع غربی، ضلع شرقی و پشت استادیوم ها 
تقسیم کرده ایم تا همواره امکان حضور تماشاگران 
وجود داشته باشد.اینکه همزمان با بازسازی و حضور 
تماشاگران چه پروتکل هایی باید رعایت شود، با تصمیم 
گیرندگان برگزاری مسابقات است که اعلام کنند این 

پروتکل ها شامل ورزشگاه آزادی می شود یا نه.
عسگریان در واکنش به ابراز نگرانی مدیرعامل نساجی 
برای میزبانی بازی های این تیم در استادیوم آزادی، 
تاکید کرد:از درودگر درخواست می کنم اگر استاندارهای 
مشخص  قهرمانان  لیگ  برای  استادیوم ها  میزبانی 
است، به جای اینکه در رسانه ها صحبت کنند آن را به 
ما اعلام کنند. این استاندارها را اگر ورزشگاه آزادی با 
توجه به تعمیرات داشت می توانند بازی هایشان را برگزار 
کنند وگرنه کشورمان استادیوم های خوبی در مشهد، 
اصفهان، تبریز و ... دارد، می توانند از این ورزشگاه ها 

برای میزبانی در آسیا استفاده کنند.
وی در پایان درباره تاریخ پیش بینی شده برای پایان 
بازسازی استادیوم آزادی، گفت: این بستگی دارد که 
استادیوم در چه شرایطی در اختیار ما قرار بگیرد. 
اگر همزمان با بازی ها، تعمیرات پیش برود تنها 
نصف ایام هفته را فرصت بازسازی داریم ولی اگر 
استادیوم به صورت کامل در اختیار ما قرار بگیرد 
و مسابقات در محل دیگری برگزار شود، فرصت 
بیشتری داریم و می توانیم طور دیگری برنامه ریزی 
بازسازی  مالی  تامین  نحوه  دیگر  کنیم.موضوع 
استادیوم است که با چه الگوریتم و سرعتی به ما 
پرداخت شود که بر اساس آن برنامه ریزی کنیم تا 
تعهد ی خارج از چیزی که برنامه ریزی شده برای 

دولت ایجاد نکنیم.

گزارش

»دنیای هوادار« گزارش می دهد؛

 تماشاگران در آسیا به آزادی برمی گردند؟
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ژاوی مخالف اصلی جدایی مارکوس آلونسو از بارسلونا
مارکوس آلونسو در لیست فروش این باشگاه قرار دارد. هنوز پیشنهاد جدی ای برای این مدافع 32 ساله به بارسلونا نرسیده اما 
اگر چنین پیشنهادی از راه برسد، سران این تیم به شکل جدی فروش این بازیکن را بررسی می کنند. با این حال ژاوی مانند 

مدیران باشگاه فکر نمی کند و موضع مشخصی در مورد مارکوس آلونسو دارد. 

کیلیان ام باپه کاپیتان چهارم 
پاری سن ژرمن شد

  انریکــه پس از قبول هدایت پاری ســن ژرمن 
اعــلام کرده بود قصــد دارد با انجــام رای گیری، 
کاپیتان های تیمش در فصل جدید را مشــخص 
کنــد. این رای گیری به طــور مخفیانه از بازیکنان 
انجام شد و ۴ کاپیتان پاریسی ها در مسابقات /به 
ترتیب زیر مشخص شدند: مارکینیوش- دانیلو پریرا- 
پرسنل کیمپمبه- کیلیان ام باپه. هنوز مشخص 
نیست ام باپه در پاری سن ژرمن می ماند یا نه اما 
مطابق خبرها، رئال مادرید در ساعات پایانی نقل و 
انتقالات تابســتانی که حدود ۸ روز دیگر به پایان 
می رسد، پیشنهاد خود برای خرید ستاره فرانسوی را 

به دست مدیران پی اس جی خواهد رساند.

رد پیشنهادی 15 میلیون 
یورویی برای سرجی روبرتو

 کاپیتان بارسلونا به فعالیت خود در ترکیب 
تیــم ژاوی ادامه مــی دهد. یکی از باشــگاه 
های لیگ عربســتان با پیشــنهادی به ارزش 
۱۵ میلیون یورو به دنبال جذب سرجی روبرتو 
بوده است اما بارسلونا و بازیکن، این پیشنهاد 
را رد کرده اند. بارســلونا پیشنهادی ۱۵ میلیون 
یورویــی بــرای فروش ســرجی روبرتو از لیگ 
عربستان دریافت کرده است اما سرجی روبرتو 
پس از مشورت با ژاوی به این پیشنهاد پاسخ 
منفی داده اســت. روبرتو به عنــوان کاپیتان 
نقش مهمــی در تیــم ژاوی دارد و به همین 
دلیل او و بارســلونا به دنبال تداوم همکاری با 

یکدیگر هستند.

الاتحاد عربستان آماده اقدام 
برای جذب مارکینیوش

 مارکینیــوش، مدافع برزیلــی فعلا قصد 
جدایی از پاری ســن ژرمن را ندارد اما شــاید 
تصمیمش عوض شود. الاتحاد عربستان پس 
از جــذب فابینیو، کانتــه و بنزما می خواهد 
یــک مدافع مهم نیز به خدمــت بگیرد. آنها 
مارکینیــوش را هــدف قرار داده انــد و آماده 
اند با اقدام برای جذب این بازیکن ۲۹ ســاله 
دســتمزد کنونی اش را به اندازه قابل توجهی 
افزایش دهند. با این حال مارکینیوش قصد 
ماندن در پاریس را دارد اما باید دید در صورت 
گرفته شــدن بازوبنــد از ایــن مدافع برزیلی 
)پس از مشخص شدن نتایج رای گیری برای 

کاپیتانی(، او چه موضعی خواهد داشت.

منچستریونایتد و تدارک برای 
انتقال باییندیر

 منچســتریونایتد در حال بررسی خرید آلتای 
باییندیر از فنرباحچه بوده و تست های پزشکی 
را نیز برای او تدارک دیده. یونایتد مدت هاســت 
وضعیت باییندیر را دنبال می کند اما قصد دارد 
پیــش از نهایی کردن دروازه بان تیم ملی ترکیه، 
از مصدومیت این بازیکن مطمئن شود. در حال 
حاضر تست هایی در یونان در حال برگزاری است؛ 
در صورت مناسب بودن نتایج، منچستریونایتد ۵ 
میلیون یورو به فنرباحچه پرداخت می کند و در 
غیر این صورت به سراغ گزینه های دیگر خواهد 
رفت. خرید دروازه بان دوم مشروط به جدایی دین 

هندسون خواهد بود.

احتمال انتقال لوکاس پاکتا 
به منچسترسیتی در ژانویه

  لــوکاس پاکتــا ادامــه فصل را در وســت هم 
خواهد گذراند. با وجــود توافق ۸۰ میلیون پوندی 
منچسترســیتی و وســت هم برای انقــال لوکاس 
پاکتا، این انتقال به طور کامل منتفی شــده است. 
سیتیزن ها با توجه به اتهام  هافبک برزیلی به نقض 
قوانین شرط بندی و احتمال وجود محرومیتی مانند 
ایوان تونی، تصمیم گرفتند از مذاکرات خارج شوند. 
منابع نزدیک به لوکاس پاکتا اعتقاد دارند انتقال این 
بازیکن می تواند در پنجره زمستانی انجام بگیرد. روز 
جمعه شــانس اندکی وجود داشت تا توافق دوباره 
احیا شود، با این حال ماندگاری این بازیکن در لندن 

برای ادامه فصل قطعی است.

فرجام خواهی لیورپول برای 
مک آلیستر پذیرفته شد

 همان طور که انتظار می رفت، اتحادیه فوتبال 
انگلیس اشتباه داوران بازی لیورپول و بورنموث را 
پذیرفت  و سه جلسه محرومیت مک آلیستر لغو 
شد. با تایید رسمی اتحادیه فوتبال انگلیس، کارت 
قرمز الکسیس مک آلیستر در بازی با بورنموث 
بخشیده شد. هافبک آرژانتینی لیورپول در جریان 
نیمه دوم بازی گذشــته مرتکب خطای نسبتا 
خطرناک شــد و توماس برامال با ســخت گیری 
به این بازیکن کارت قرمز نشــان داد. با پذیرفته 
شدن درخواســت تجدیدنظر قرمزها، الکسیس 
مک آلیستر برای بازی یکشنبه مقابل نیوکاسل 

در دسترس خواهد بود.

یوونتوس آماده جذب موراتا 
در صورت جدایی کین

 خط حمله یوونتوس ممکن است در روزهای 

آخر نقل و انتقالات تابســتانی دچار تغییراتی 
شود. یوونتوس آلوارو موراتا را رزرو کرده و جذب 
مهاجم اسپانیایی را در صورت جدایی مویزه کین 
نهایی می کند. اکنون به منظور بازگشت موراتا 
برای ســومین بار به بیانکونــری، همه چیز به 
جدایی کین و قیمت و شرایط انتقال او بستگی 
دارد. میلان اخیرا شــرایط بــه خدمت گرفتن 
مهاجم ایتالیایی سابق تیم های اورتون و پاری 
سن ژرمن را جویا شده بود و باید دید روسونری 
و یــا تیم دیگری برای جذب او اقدام جدی تری 

انجام خواهد داد یا نه.

اینتر و پیشنهاد دستمزد 3 
میلیون یورویی به سانچز

 اینتــر بــه محض جدایــی خواکیــن کوریا، 
الکسیس، سانچز مهاجم شیلیایی سابقش را باز 
می گرداند. همانطور که جوزپه ماروتا در مصاحبه 
خود اعلام کرد، الکســیس ســانچز می خواهد 
به اینتر بازگردد. به گزارش گاتزتا دلو اســپورت، 
ســانچز که پس از جدایی از مارســی بدون تیم 
است، اولویت خود را به اینتر داده و نراتزوری نیز 
قراردادی با دستمزد سالانه ۳ میلیون یورویی به 
او پیشنهاد کرده؛ رقمی که تقریبا نصف دستمزد 
این بازیکن ۳۴ ســاله در دوره قبلی حضورش در 
ایتالیاست. با این حال برای انتقال سانچز به اینتر 

جدایی خواکین کوریا نیاز است.
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